
 

 

 

 

Tarnów, 3 grudnia 2024 r. 

KRM.0003.174.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XI sesji Rady Miejskiej 28 listopada 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Krzysztof Rodak chciał dostać 
szczegółową informację, w jakim stanie jest Strategia Aglomeracji Tarnowskiej. Czy jest w stanie 
pierwotnym, czy w stanie już zewaluowanym? O jakie środki będzie występować miasto w ramach tej 
strategii i zapisanych tam kwot? Radny jest w zainteresowany środkami na sprawy związane  
z gospodarką odpadami, a w szczególności działalnością antyodorową.     


